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دیدار رییس کمیسیون حمایت از سرمایه گذاری اتاق بازرگانی اصفهان با نماینده جمعی از
سرمایه گذاران چینی

Sichuan رییس کمیسیون حمایت از سرمایه گذاری، تامین مالی و توسعه روابط خارجی با مدیر اجرایی شرکت

zhengu law firm فعال در زمینه کشاورزی و گردشگری دیدار و گفتگو کرد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان در این دیدار قاسمعلی جباری، رییس کمیسیون حمایت از سرمایه گذاری، تامین مالی و توسعه روابط

خارجی اتاق بازرگانی اصفهان ضمن معرفی اصفهان گفت: اصفهان در حال حاضر به یک مقصد جدید برای سرمایه گذاران تبدیل شده و تاکنون سرمایه گذاران زیادی به ویژه از

کشورهای اروپایی به این منظور وارد اصفهان شده اند. وی تصریح کرد: به عنوان مثال به منظورتوسعه فرودگاه اصفهان با شرکت vinci فرانسه قرارداد همکاری منعقد شده و بر

طبق پیش بینی های صورت گرفته، اصفهان نیازمند افزایش 20 هزار تخت مسافری و ایجاد هتل های جدید است. عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی اصفهان افزود: چینی ها در

حال حاضر به منظور توسعه قطارهای سریع السیر بین استان ها مشغول فعالیت هستند و به دلیل خواهر خواندگی اصفهان با شهر شیان، ما برای ایجاد پرواز مستقیم از این شهر

به اصفهان وارد مذاکره شده ایم. جباری گفت: اصفهان آماده ارایه امتیازات و خدمات مطلوبی به سرمایه گذاران در بخش گردشگری و به ویژه توریسم سلامت است. وی با بیان

بازرگانی اتاق  و  اصفهان  بازرگانی  اتاق  بین  مشترکی  میز  ایجاد  آمادگی  از  دارد  وجود  آسیا  شرق  به  مربوط  بخشی  گذاری  سرمایه  از  حمایت  کمیسیون  در  اینکه 

&laquo;سیچوان&raquo; خبر داد و افزود: اصفهان با قابلیت های توریستی و تاریخی و افزایش خطوط هوایی مستقیم از برخی از کشورهای اروپایی به این شهر، می تواند

مکان مناسبی برای سرمایه گذاری باشد. عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی اصفهان با استقبال از پیاده سازی پروژه احداث هتل توسط سرمایه گذاران چینی در اصفهان، تصریح کرد:

با توجه به بازار 1 میلیارد و چهارصد میلیون نفری چین پتانسیل بالایی برای صادرات به این کشور از طریق اصفهان وجود داشته و ما به دنبال افزایش صادرات به این کشور

هستیم. جباری با تاکید بر اشتراکات فرهنگی ایران با کشورهای همسایه تصریح کرد: فعالیت در ایران به ویژه اصفهان نه تنها بازار 80 میلیونی این کشور را پوشش می دهد، بلکه

بستر مناسبی برای صادرات محصولات به کشورهای همسایه ایران که بازار 400 میلیون نفری را در بردارد، می باشد. وی در ادامه سخنان خود اجرای طرح های نوین در حوزه

کشاورزی از جمله تولید بذر، کود و مواد بی زیان دفع آفات و همچنین احداث تصفیه خانه های مدرن آب را از دیگر پتانسیل ها برای همکاری ایران و کشورهای دیگر عنوان کرد.

وی در پایان با تاکید براعتقاد اتاق بازرگانی اصفهان بر منتفع شدن محیط زیست و جامعه در کنار دو طرف معامله در سرمایه گذاری گفت: حفظ منافع آیندگان یکی از رئوس

اقدامات سرمایه گذاری در اتاق بازرگانی اصفهان است.

در ادامه chen yushan که به نمایندگی از چند شرکت سرمایه گذاری چینی در اصفهان حضور یافت، ضمن معرفی استان سیچوان چین گفت: جمعیت این استان برابر کل ایران

بوده و استان قدرتمندی در زمینه فعالیت های اقتصادی، فرهنگی و هنری است. وی افزود: ایران فرصت سرمایه گذاری مناسبی برای سرمایه گذاران چینی است و گروهی از

سرمایه گذاران این کشور به دنبال راه اندازی یک هتل در یکی از شهرهای ایران هستند که اصفهان یکی از گزینه های مورد نظر آنهاست. Chen با انتقاد از اینکه متاسفانه پروسه

رزرو هتل در ایران ساده نبوده و امکان رزرو و پرداخت وجه به صورت اینترنتی وجود ندارد، افزود: برخی از امکانات هتل ها در حد استاندارد نیست و ما به دنبال ایجاد هتلی

منطبق با استانداردهای جهانی در ایران هستیم. وی با بیان اینکه احداث این هتل ها می تواند پل ارتباطی بین ایران و چین باشد، تصریح کرد: من به نمایندگی از شرکت چینی

Sichuan zhengu law firm در حال بررسی فرصت های سرمایه گذاری در بخش کشاورزی و گردشگری ایران نیز هستم. وی ضمن ابراز علاقه از ایجاد نمایندگی اتاق بازرگانی

اصفهان در استان سیچوان گفت: این اتاق برای تسهیل مبادلات ایران و چین بسیار موثر خواهد بود. chen افزود: ما به منظور تسهیل مبادلات پولی موسسات ایرانی در چین به

صورت بخش حقوقی اقداماتی انجام داده ایم. وی آشناسازی ایرانیان با فرهنگ و هنر چین و تاسیس موسسه ای برای تبادلات فرهنگی دو کشور را از دیگر اهداف خود بیان کرد.

این مشاور حقوقی با بیان اینکه صنایع دستی اصفهان در چین مورد توجه مردم است، افزود: ایجاد کارگاه صنایع دستی اصفهان در چین و تلفیق هنر ایرانی و چینی و یا طراحی

محصولاتی مطابق با سلیقه و نیاز مردم چین، فرصت سرمایه گذاری مطلوب دیگری برای هنرمندان اصفهانی است. وی برند سازی در محصولات ایرانی را در موفقیت فروش

محصولات ایرانی بسیار موثر دانست و تصریح کرد: مردم چین از محصولات شناخته شده ایرانی استقبال خواهند کرد.
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